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Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága 2015. 01. 27- én

16 óra 00 perckor megtartott rendkívüli, nyílt üléséről

Jelen vannak: Tímár László Bizottság elnöke
Benedek Zsolt Bizottság tagja
Devosa Gábor Bizottság tagja
Kismarty Anna Éva Bizottság tagja
Sólyom Bence Balázs Bizottság tagja
Stummer János Bizottság tagja
Szűcs Balázs Bizottság tagja

Meghívottak, vendégek:
Dr. Kispál Tibor szociális és egészségügyi tanácsnok
dr. Hrutka Zsolt szakértő
Jurenkó Ferenc szakértő
Barta Erzsébet Humánszolgáltató Iroda vezetője
Gyulai István Főépítészi Iroda irodavezető helyettes
dr. Román Eszter Jegyzői Iroda irodavezető-helyettes
dr. Dankó Edina jogi és testületi ügyintéző
Várhelyi Petra bizottsági koordinátor
dr. Tóth Gabriella jegyzőkönyvvezető

Tímár László üdvözöli a Bizottság tagjait, meghívottakat, vendégeket a bizottság ülésén.

Az elnök megállapítja az aláírt jelenléti ív alapján, hogy a bizottság 6 fővel határozatképes.

A Bizottság elnöke szavazásra bocsátja a napirendet.

A szavazás eredménye 6 igen 0 nem 0 tartózkodás.
1/2015 (01.27.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- napirendről -

Javasolt napirendi pontok:

1.) Az MKSZB mellé rendel szakértők december havi beszámolója

Előterjesztő: Tímár László bizottsági elnök

2.) Beszámoló az Erzsébetvárosi Értéktár Bizottság 2014 második félévi munkájáról

Előterjesztő: Lantos Péter főépítész

3.) Egyebek

Zárt ülés keretében:

4.) 42/2014 (04.10.) -290/2014 (12.17.) számú MKSZB határozatok végrehajtásáról szóló

beszámoló elfogadása

Előterjesztő: Tímár László bizottsági elnök

5.) Szociális ügyekben első fokon hozott határozatok ellen benyújtott fellebbezések

Előterjesztő: Barta Erzsébet Humánszolgáltató Iroda vezetője



1. napirend: Az MKSZB mellé rendel szakértők december havi beszámolója

Tímár László a Bizottság elnöke: Előterjesztője jómagam vagyok, nem kívánom kiegészíteni az
előterjesztést. A napirend feletti vitát megnyitom.

Devosa Gábor: Annyit szeretnék, hogy Laczikó Úr, aki az MSZP frakció szakértője a mai napon
beteg,ezért nem tudott eljönni, amiért elnézést kér.

Tímár László: Rendben, köszönjük.

Tímár László: A vitát lezárom. Ügyrendi javaslatom, hogy a három határozati javaslatról egyszerre
szavazzunk.

A szavazás eredménye 6 igen 0 nem 0 tartózkodás.
2/2015 (01.27.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- ügyrendi javaslat elfogadásáról -

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testületének Művelődési,
Kulturális és Szociális Bizottsága elfogadja Tímár László elnök ügyrendi javaslatát a Művelődési,
Kulturális és Szociális Bizottság mellé rendelt szakértők december havi beszámolóinak elfogadása
tárgyú előterjesztés határozati javaslatainak egyszerre történő megszavazásáról.

Aki a határozati javaslatok 1-3. pontjával egyetért, kérem, hogy kézfelnyújtással jelezze.

A szavazás eredménye 6 igen 0 nem 0 tartózkodás.
3/2015 (01.27.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat
- szakértői beszámoló elfogadásáról -

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési,
Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy dr. Hrutka Zsolt bizottsági szakértő 2014. december
havi beszámolóját elfogadja.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A szavazás eredménye 6 igen 0 nem 0 tartózkodás.
4/2015 (01.27.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat
- szakértői beszámoló elfogadásáról –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési,
Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy Jurenkó Ferenc bizottsági szakértő 2014. december
havi beszámolóját elfogadja.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

A szavazás eredménye 6 igen 0 nem 0 tartózkodás.
5/2015 (01.27.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat
- szakértői beszámoló elfogadásáról -

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési,



Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy Laczikó Károly bizottsági szakértő 2014. december
havi beszámolóját elfogadja.

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester
Határidő: azonnal

Tímár László: Jelzem a jegyzőkönyv számára, hogy Stummer János képviselő Úr megérkezett, így
most már 7 fővel vagyunk képviselve a Bizottságban.

2. napirend: Beszámoló az Erzsébetvárosi Értéktár Bizottság 2014 második félévi munkájáról

Előterjesztő: Lantos Péter irodavezető, főépítész úr. Gyulai István, Főépítész iroda irodavezető-
helyettes, kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést?

Gyulai István: Nem, köszönöm.

Tímár László: A napirend feletti vitát megnyitom.

dr. Hrutka Zsolt: Nem ismerem még annyira a helyi viszonyokat. Nekem az volt a problémám, hogy
amikor megnyitottam a TMTR rendszert, akkor kerestem az előterjesztés mellékletét, és nem találtam
mellékletet. Számomra az előterjesztésből nem derül ki világosan, hogy Ön most tagja az Értéktár
Bizottságnak és úgy tette a beszámolót, ha igen, akkor ezt nem láttam. Úgy sejtem, hogy az Értéktár
Bizottság beszámolóját az Értéktár Bizottság elnökének kellene megtenni.

Gyulai István: Lantos Péter tagja a Bizottságnak.

dr. Hrutka Zsolt: Jó, csak a titulusa nem az volt.

Gyulai István: Mi vagyunk a szakmai előkészítő iroda, és mi tettük fel ezt az előterjesztést.

dr. Hrutka Zsolt: Ezzel nekem nincsen semmi problémám, csak Lantos Péternek úgy kellene
feltüntetnie…

Tímár László: Ő a főépítész, tagja az Értéktár Bizottságnak.

dr. Hrutka Zsolt: Értem, csak nem ezzel a titulussal szerepelt az előterjesztésben.

Tímár László: Az előkészítésért felelős Lantos Péter, főépítész, irodavezető.

dr. Hrutka Zsolt: Akkor még egyszer. Cicero mondta, ha rövidre fogom a mondandómat érthetetlen
leszek. Valószínűleg ezt a hibát követtem el. Tehát ha az Értéktár Bizottság számol be, azt gondolom,
hogy az Értéktár Bizottság vezetője vagy a beszámolással megbízott tagja kell, hogy jegyezze ezt a
beszámolót és ennek szerintem, ennek a titulusnak is meg kell jelenni az előterjesztésben. Az
előterjesztésben ilyet nem láttam. Nem kötekedni akarok, csak kicsit összezavart, mert az
előterjesztéshez külön mellékletet nem találtam, amit az Értéktár Bizottság elnökének, vagy az ezzel
megbízott személynek lett volna az előterjesztéséhez melléklet. Az előterjesztésből magából, illetve
annak felvezető szövegéből nem derült ki, hogy az Úr aki jegyzi, ezt úgy tette meg, mint az Értéktár
Bizottság tagja.

Tímár László: Az Értéktár Bizottság tagja nincs az SZMSZ-ben szabályozva, hogy ő előterjeszthet-e,
ezért az Iroda terjesztett elő.

dr. Hrutka Zsolt: Hát akkor van elnöke gondolom és akkor neki kellett volna aláírni, szerintem.
Egyébként az is furcsa, hogy az előterjesztés szövegében az szerepel ugye, az egyik bekezdésben,



hogy Erzsébetváros szerencsés helyzetben van, hogy nagyon sok olyan épített és egyéb kulturális
épülettel és hagyománnyal rendelkezik amit fel lehet venni ebbe az értéktárba. A 2015-ös évben ezt
szükséges lenne előterjeszteni, legjobb tudomásom szerint több mint egy év eltelt az Értéktár
Bizottság megalakulása óta, és ez eddig miért nem került az Értéktár Bizottság elé. Meg azt
gondolom, hogy az Értéktár Bizottságnak a feladata az, hogy felmérje ezeket az értékeket, legalábbis
én úgy vettem ki, hogy az összes önkormányzat igyekszik olyan személyeket tenni az Értéktár
Bizottságba, akik megfelelő helyismerettel rendelkeznek, akár úgy, hogy lokálpatrióták,
helytörténészek, pedagógusok, akik ….

Gyulai István: Van benne pedagógus, illetve egy helytörténész.

dr. Hrutka Zsolt: Igen, csak számomra zavaró volt, hogy az Értéktár Bizottság tagja úgy nyilatkozik,
hogy… Csak azért mondom,hogy a korábbi kérdéseimre igen, akkor úgy erre is válaszolni tud.
Szerencsésebb lett volna, ha ez a megfogalmazás világosabb és egyértelműbb, hogy az elmúlt egy
évben miért nem került a Bizottság elé ez a sok épület, illetve hagyomány.

Gyulai István: A lakosságtól és a civil szervezetektől várunk elsősorban javaslatot, és amennyiben egy
helyi lokálpatrióta civil szervezet valamit érdemesnek talál, ez nem feltétlenül épület lehet vagy az
épített környezettel összefüggésben, hanem akármilyen kulturális esemény vagy dolog, ami a
kerületre jellemző, bekerülhetett az értéktárba. Szokás például.

dr. Hrutka Zsolt: Rendben én ezt nem is vitatom.

Gyulai István: Eddig nem érkezett ilyen javaslat.

dr. Hrutka Zsolt: És a Bizottság nem is gondolta úgy, hogy ennek utána járnak? Nem kötekedni
akarok, csak akkor ezek szerint nem. Tehát azt várják, hogy valaki kezdeményezőként lépjen fel.

Gyulai István: Lokálpatriótáktól várunk elsősorban javaslatot.

Tímár László: Ha nincs több észrevétel a napirendi pont feletti vitát lezárom. Szavazásra bocsátom a
napirendet, aki igennel szavaz, kérem, hogy kézfelnyújtással jelezze.

A szavazás eredménye 7 igen 0 nem 0 tartózkodás.
6/2015 (01.27.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság határozat
- az Erzsébetvárosi Értéktár Bizottság beszámolójának elfogadásáról –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő- testületének Művelődési,
Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy elfogadja az Erzsébetvárosi Értéktár Bizottság 2014
év második félévre vonatkozó beszámolóját.

Végrehajtásért felelős: Lantos Péter irodavezető
Végrehajtás határideje: azonnal

3. napirend: Egyebek

Tímár László: Akinek észrevétele, hozzászólása van, tegye meg kérem.

Megállapítja, hogy az „ Egyebek” napirendi ponthoz nincs hozzászólás.



Bezárja a Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság nyílt ülését 16:09 perckor.

A Bizottság rendkívüli nyílt ülésén 2015. január 27-én 1-6. szám alatt hozott határozatot.

- kmf -

Sólyom Bence Balázs Tímár László
Bizottsági tag Elnök

A kivonat hiteléül:
Budapest, 2015. február 2.

dr. Tóth Gabriella
jegyzőkönyvvezető


